

《单词百科:hippophae是什么意思?hippophae怎么发音?hippophae的解释和用法》

英语单词hippophae是什么意思?hippophae怎么读?hippophae怎么发音?简答网为您整理了hippophae的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hippophae的意思

- 1、沙棘;沙棘属

hippophae的双语例句

- 1、The quality control methods of the seed oil and fruit oil of Hippophae rhamnoides are studied.

对药用沙棘籽油和果油的质量控制方法进行了研究。

- 2、Study on Resistance Experiment of Several Hippophae rhamnoides Varieties

几个沙棘品种抗逆性试验研究

3、Optimization of the Enzymatic Hydrolysis of Hippophae Antioxidant active via Response Surface Method

响应面法对酶解沙棘粕抗氧化活性的研究

4、The influence of water condiction on the growth of Hippophae rhamnoides

不同水分条件对沙棘生长发育影响的研究

5、Analysis on the Ecological Adaptability to Drought Stress of Hippophae Native Species and External Species

沙棘（Hippophae）土著种和外来种对干旱胁迫的生态适应性分析

6、Determination of α -tocopherol in Hippophae oil by HPLC

HPLC测定沙棘油中的 α -生育酚

7、Study on Hippophae rhamnoides fuel woods in less region of Eastern Qinghai

青海东部黄土丘陵区沙棘薪炭林研究简报

8、Study on the formula and technology about hippophae pulp beverage of bottle packaging

沙棘果肉浑浊型瓶装饮料产品的配方及工艺研究

9、As the distribution centre of Hippophae, China contains rich genetic resource of sea buckthorn.

中国是沙棘属植物的分布中心，蕴藏有丰富的遗传资源。

10、Strategic Thought on Regionalization of Plantation and Development of Hippophae in Three North Areas of China

三北地区沙棘属植物的区域化种植开发探讨 II 沙棘属植物种植开发中应该加强的一些环节

11、Study on Extraction and Separation of Oil of Fructus Hippophae

沙棘油提取分离工艺研究

12、The Phenotype Structure and Population Variation of Chinese Hippophae

中国沙棘的表型结构与种群变异

13、Soil water dynamic of Hippophae rhamnoides in Loess Hilly Region

黄土丘陵区沙棘灌木林地土壤水分动态研究

14、The Application and Prospect of Clonal Plant Hippophae spp. in the Management of Ecological Environment

克隆植物沙棘在生态环境治理中的应用及其前景

15、Study on Several Hydrological and Ecological Characteristics of Hippophae rhamnoides in the Loess Hilly Region

黄土丘陵区沙棘林几个水分生理生态特征研究

16、Effects of 5 Different Plant Growth Regulator Treatments on the Cutting Seedling Growth of Hippophae rhamnoides

不同植物生长调节剂处理对大果沙棘扦插苗生长的影响

17、Hippophae Oil in Treating Aplastic Hematopoiesis; Animal Experiment & Clinical Observation

沙棘油治疗造血功能障碍动物实验及临床研究

18、Investigation on the Development of Male Gametophytes in Four Species of Hippophae

4种沙棘雄配子体发育的研究

以上是简答网为您整理的hippophae怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于hi

ppophae的用法、

hippophae的释义、hippophae的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hippophae>